
 

Referat af Stort forældremøde den 29. marts 2023 på Duborg-Skolen kl. 19 - 21 

 

Vi startede i fællesområdet med øl, vand og lidt at spise, forskellige præsentationer samt valg til 

samarbejdsrådet 2023-2026. Vi oplevede film (FR+12. årgang i tysk), musik (Fuad og Jens-Mattis) og tale 

(Norea) og HA berettede om aktiviteterne i indeværende skoleår. Vi afsluttede med valg til det 

kommende Samarbejdsråd, hvor fem kommende medlemmer blev valgt ind. 

 

Derefter fortsatte det reelle møde i skolens prøvesal med ordinært Samarbejdsrådsmøde med 

nedenstående dagsorden.  

 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde (er sket via mail) 

2. Godkendelse af dagsorden 

a. Dagsorden godkendt med tilføjelse af punkt om ”Lange klausurer” på grundhold i 12. og 

13. årgang. 

3. Meddelelser 

a. Heino – Frauen in der Politik – et debatarrangement med SSW, Virksomhedsdag, 

gymnasiefest, Namfus, vores kommende IT-program, er på vej, søgetal: vi regner med at 

optage ca. 155 elever fordelt på 6 klasser. Vi har prioriteret at tilbyde en bred vifte af 

profiler. Vi planlægger med en profilovernatning på tværs af gym-årgangene, besøg af 

Sydslesvigudvalget med elevrundvisning 

b. Torben – 9. årgang havde en god tur til Århus. 8. og 10. årgang skal på klasserejse senere 

på året. Vi modtager 3 klasser i 7. årgang efter sommerferien. Det giver en udvidelse af 

fællesskolen til 230 elever. 

c. Kristof - afbud 

d. Elevrådet – god bingoaften og Oscar-nat for 10. årgang. Planlagt elevrådstur til 

bowlingcenter 

e. Samarbejdsrådet – ingen meddelelser, men Henrik bemærker, at han er glad for 

arbejdet i samarbejdsrådet og for skolen. 

f. Gæster – Der kan tages kontakt til PLC på Oksevejens skole, hvis vi savner inspiration. 

4. Ny folder – udkast til kommentering 

a. Udkastet godkendes, men layout skal optimeres. Derudover skal SR-medlemmer knyttes 

til en årgang, og opfordringen til at støtte forældrefonden skal gøres tydeligere. 



 

5. Blokbudget 2023 – til vedtagelse. Blokbudgettet blev vedtaget som det forelå efter forslag fra 

skolens økonomiudvalg og pædagogiske råd. 

6. Skoledagen den 5.1.24 – forslag om overnatning. SR’s holdning? 

a. SR mener ikke, at online-UV er en fornuftigt løsning, men finder ideen om overnatning 

på skolen spændende. Bemærkning: Det har efterfølgende vist sig, at busserne alligevel 

kører, så overnatning er ikke en nødvendighed for at komme i skole, men det er en 

mulighed, hvis vi vælger at arbejde videre ad den vej. 

7. PLC – bilag er vedlagt. Oplæg kommer på mødet fra Torben. -punktet er udskudt til kommende 

møde den 24.5.23 

8. ”Lange klausurer” på grundhold i 12. og 13. årgang. 

a. SR følger skolens indstilling, så der kan laves korte/alm. klausurer på grundhold i tysk og 

matematik. 

9. Evt. 

a. Der ønskes tydeligere principper og struktur for praktik i fællesskolen 

b. Evt. løsrive praktikken fra efterårsferien 


